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                                                            INTERPELACJA 

 

W sprawie: wysypywania dużej ilości ziemi w rejonie rzeki Konopki,   

między rzeką Konopką, (przy ulicy Mieszka Starego), a torami 

kolejowymi od ulicy Bór. 

 

Zwracamy  się z  prośbą  o interwencję  i wyjaśnienie  zaistniałej sytuacji . 

Mieszkańcy zwrócili się do nas drogą e-mejlową o pomoc w rozwiązaniu 

tej kwestii i pytają : 

- czy P. … ma potrzebne zezwolenia na prowadzenie na w/w prac( w 

szczególności czy zezwolenia obejmują podwyższanie terenu – powyżej 

wałów przeciw powodziowych)? 

- czy  nawożony materiał jest bezpieczny dla zdrowia ludzi ,zwierząt ,czy 

nie zagraża przyrodzie? 

- czy P… ma potrzebne zezwolenia na wycinkę (zasypywanie )drzew? 

- czy inwestycja P. … wykonywana jest zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa wodnego? 

- czy inwestycja P. … nie zagraża mieszkańcom w razie powodzi? 
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                                                        Barbara  Gieroń 

                                                                       Łukasz Banaś 

 

 

 


